SNEAK PEEK:

OTHER TRADE SHOWS & EVENTS

MERCEDES BENZ FASHION WEEK BERLIN

D:. Catwalks an 2 Standorten: Etwa 50 Designer, etablierte Brands und Newcomers präsentieren ihre Kollektionen, u.a. Schumacher, Anja Gockel, Kilian Kerner und Riani. Mercedes-Benz und Elle Show zeigen die Schau von Hyères-Gewinnerin Annelie Schubert am 9.7. um 11:30 - nicht verpassen!

E: Catwalks at 2 locations: Around 50 designers, both established brands and newcomers present their collections, including Schumacher, Anja Gockel, Kilian Kerner und Riani among others. Don’t miss Hyères-winner Annelie Schubert, which is shown by Mercedes-Benz and Elle Show.

Address: Brandenburger Tor, Straße des 17. Juni, 10117 Berlin und “Me Collectors Room", Augustenstr. 68, 10117 Berlin 

Official schedule/offizieller Kalender: July, 7-10, bitte entnehmen Sie die Showzeiten/Location der Webpage/ pls. check website for show locations/schedule
www.mbfashionweek.com/berlin
GREENSHOWROOM

D: Zum zwölften Mal findet der Greenshowroom für exklusive, nachhaltige Mode statt. Im Postbahnhof zeigen eine junge Avantgarde sowie etablierte Labels Mode und Accessoires, Beauty und ausgewählte Lifestyle-Produkte, die Luxus und Nachhaltigkeit in Einklang bringen. Höhepunkt der Messe ist die glamouröse Salonshow. Zusammen mit der Ethical Fashion Show unter einem Dach ist dieser Event Europas größte B2B Plattform für ökologische und fair produzierte Mode während der Fashion Week Berlin. 

E: The twelfth edition of the Greenshowroom for sustainable fashion is being held in the Postbahnhof events center again. Young, avant-garde designers and established labels are exhibiting fashion, accessories, beauty products, and selected lifestyle products that reconcile luxury and sustainability. The highlight of the show is the glamorous Salonshow. Together under the same roof as the Ethical Fashion Show Berlin, the event is taking place as Europe’s largest B2B platform for green fashion during Berlin Fashion Week.

Address: Postbahnhof, Straße der Pariser Kommune 8, 10243 Berlin www.green-showroom.de

Opening hours/Öffnungszeiten: July 8-10, July 8 +9 from 10am – 7pm, July 10 from 10am – 6pm. Salonshow: July 9, 4 pm. by invitation only/nur mit Einladung
ETHICAL FASHION SHOW

D: Die Ethical Fashion Show präsentiert sich wieder mit dem Green Showroom im Postbahnhof. Auf der internationalen Messe für eco-faire Street- und Casualwear sowie veganer Mode zeigen rund 120 Brands ihre Kollektionen, darunter Aluc, 959, People Tree und Recolution. Ein Rahmenprogramm mit Vorträgen, Diskussionsforen und Aktionen ergänzt das Angebot. Neu: Ethical on Stage.

E: The Ethical Fashion Show is taking place again with the Green Showroom in Postbahnhof. Around 120 brands are exhibiting their collections at the international trade show for eco fair streetwear and casualwear, including Aluc, 959, People Tree and Recolution. A comprehensive program of lectures, roundtables and activities complements the fashion show.
Address: Postbahnhof Berlin, Straße der Pariser Kommune 8, 10243 Berlin www.ethicalfashionshowberlin.com
Opening hours/Öffnungszeiten: July 8-10, July 8 +9 from 10am – 7pm, July 10 from 10am – 6pm. Ethical on Stage catwalk show, July 9, 6 pm.
BRIGHT

D:  In ihrer neuen Location ARENA direct neben der SEEK präsentiert die Bright alles rund um Streetwear, Sneakers, Fashion und Boardsport. Mehr als 300 Marken, darunter Asics Tiger, Vans, Carhartt, Obey, HUF und Element sowie Neuausteller wie Champion, Maui&Sons, DC, All about Eve und Dr. Martens laden ein.

E: In its new location Arena next to SEEK, Bright offers streetwear, sneakers, fashion, and boardwear, featuring almost 300 brands such as Asics Tiger, Vans, Carhartt, Obey, HUF and Element as well as new entries like Champion, Maui&Sons, DC, All about Eve and Dr. Martens. 
Address: ARENA, Am Flutgraben, 12435 Berlin  
www.brighttradeshow.com
Opening hours/Öffnungszeiten: July 8-10, July 8+9 from 10am – 7pm, July 10 from 10am – 5pm
THE PROJEKT GALERIE

D: Mehr als 30 junge internationale Designer und Brands aus den Bereichen High Fashion, Streetwear, Avantgarde und Accessoires  zeigen und verkaufen ihre Designs und Styles im temporären Pop up-Laden des Project Gallerie Showrooms. Freier Eintritt. 

E: More than 30 young international, high fashion, progressive streetwear, avant-garde, and accessories designers will show and sell their pieces and styles in the Projekt Gallerie’s temporary pop-up shop. Free entry. 

NEW address: Pop-up shop at YBDD Gallery, Torstr. 170, 10115 Berlin-Mitte, www.projektgalerie.net
Opening hours/Öffnungszeiten: July 6-12, from 11am – 8pm
DER BERLINER MODESALON

D: Zum 2. Mal bereits finden im Kronprinzenpalais Gespräche, Präsentationen und Modenschauen ganz im Zeichen von “Made in Germany” statt. Am 10.7. zeigen hier mehr als 25 deutsche Designerlabels die Key-Looks ihrer F/S-Kollektionen 2016.

E: For the second time fashion talks, presentations and fashion shows take place in the Kronprinzenpalais, all under the banner of “Made in Germany”. On July 10th more than 25 German designer labels will present the key looks of their collections for S/S 2016.

Address: Kronprinzenpalais, Unter den Linden3, 10117 Berlin

Opening hours/Öffnungszeiten: July 8.-10.7. 

ZALANDO FASHION HOUSE

D: Erstmalig präsentiert Zalando eine Fashion-Ausstellung in Kooperation mit der Online-Fashion-Plattform Not Just A Label (NJAL) im Kaufhaus Jandorf. Gezeigt werden eine Auswahl an Zalando Items und selektierter Kollektionen aus dem NJAL-Portfolio. NJAL kuratiert Workshops, Symposien, exklusiven Previews und Fashion Films. 

E: For the first time Zalando presents a fashion exhibition in cooperation with online fashion platform Not Just A Label ( NJAL) in the Kaufhaus Jandorf. It will be showing a selection of Zalando items as well as selected collections from the NJAL portfolio. NJAL curates workshops, symposiums, exclusive previews and fashion films.

Address: Brunnenstr.19-21 10119 Berlin-Mitte

Opening hours/Öffnungszeiten: July 7 -10; 
The schedule comes in the next days- I give it directly to Thies.

POTSDAM NOW! 


D: Der Event Potsdam Now! findet dieses Mal bereits vom 6.-8.7.statt und präsentiert 12 Catwalks internationaler Modeschöpfer aus Deutschland, Portugal, Finnland, Italien und Schweden – darunter Susana Bettencourt, Daniela Barros und Francesco Scognamiglio. 

E: The event Potsdam Now! takes place this season from July 6-8 and presents 12 catwalks of international fashion couture designers from Germany, Portugal, Finland, Italy and Sweden – among them are Susana Bettencourt, Daniela Barros and Francesco Scognamiglio. 
Address: Schinkelhalle, Schiffbauergasse 4a, 14467 Postdam

Opening hours/Öffnungszeiten: July 6-8, show calendar on website/ Show-Kalender auf Website
4 shows each evening/ pro Abend  je 4 Schauen

CURVY 

D: Curvy ist die spezialisierte Plattform für große Größen und präsentiert in neuer Location rund 60 internationale Marken, darunter befinden sich 16 Neuaussteller. Organisiert von Sonndesign, freier Eintritt. 

E: Curvy is the specialist plus-size-trade show and presents more than 60 international brands in a new spacious location, 16 of which are first-time exhibitors. Organized by Sonndesign; free entry.

NEW address: Große Orangerie Schloss Charlottenburg, Spandauer Damm 22, 14059 Berlin 
www.curvy-is-sexy.com
Opening hours/Öffnungszeiten: July 7-9 from 9am – 6pm 

